
MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

Zápis č. 5 

ze zasedání Kulturní komise RM dne 28. června 2017 
 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Omluveni:   
 

Kulturní komise je usnášení schopná 6, resp. 7 hlasy. V průběhu jednání se dostavil Mgr. Václav 

Kůrka. 
 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Schválení zápisu z minulého jednání a zápisu z hlasování per rollam ve dnech 20. – 22. 6. 

2017 

3. Žádost o změnu údajů v žádostech o poskytnutí dotací v oblasti kultury pro rok 2017 

4. Setkání s organizátory akcí, které jsou v současné době financovány z rezervy KS města 

Ústí nad Labem: 

14.15 hod. Porta – Jindřich Šrejber 

14.30 hod. Mezinárodní taneční festival – Petr Barnat 

14.45 hod. Virtuosi per musica di pianoforte – Marek Korbélyi + ekonomka 

15.00 hod. Mezinárodní festival sborového zpěvu - Petr Řehák 

5. Program pro poskytování dotací v oblasti kultury v roce 2018 z rozpočtu statutárního města 

Ústí nad Labem 

6. Různé 

 

Kulturní komise schvaluje program jednání vč. pozvaných hostů. 

 

HLASOVÁNO:   6 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise schvaluje program 5. jednání KK v roce 2017 vč. pozvaných hostů. 
 

 

1. Zahájení 

Předseda Jaroslav Pém přivítal přítomné členy komise a pozvané hosty a zahájil jednání. 
 

Schválení zápisu z minulého jednání: 

Návrh na usnesení: Kulturní  komise  RM  schvaluje zápis ze 4. jednání KK, které se konalo 

17. 5. 2017. 

 

HLASOVÁNO:  6 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise schvaluje zápis ze 4. jednání KK, konaného dne 17. 5. 2017. 

 

Schválení zápisu z hlasování per rollam ve dnech 20. - 22. 6. 2017: 

Návrh na usnesení: Kulturní   komise   RM   schvaluje zápis z hlasování per rollam ve dnech 

20. – 22. 6. 2017. 

 

HLASOVÁNO:  6 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

 



Usnesení: Kulturní   komise   RM   schvaluje zápis z hlasování per rollam ve dnech 20. – 22. 6. 

2017. 

 

Příchod: Mgr. Václav Kůrka 

 

2. Žádosti o změnu údajů v žádostech o poskytnutí dotací v oblasti kultury pro rok 2017 

Na OKSS byly doručeny žádosti o změnu údajů dotací v oblasti kultury následujících příjemců: 

 

1) Česká křesťanská akademie, z. s. na akci „Přednáškový cyklus místní skupiny ČKA Ústí nad 

Labem na rok 2017“. Tato změna se týká rozpočtu akce v některých výdajových položkách 

a snížení počtu přednášek z 8 na 5. Komise bere tuto žádost na vědomí. 

 

2)  Oblastní charita Ústí nad Labem na akci „Činnost tanečního souboru Somnkune Čhave“. 

Tato změna se týká změny rozpočtu v některých výdajových položkách. Komise bere tuto 

žádost na vědomí. 

 

3)  Ústecká kulturní platforma 98 na akci „Malou Alenku si prosím vyzvedněte v říši divů, 

aneb: from usti with love“. Tato změna se týká termínu realizace projektu a to na leden 

2018 s tím, že termín vyúčtování 30. 11. 2017 zůstane zachován a dotace tak bude 

vyčerpána v roce poskytnutí. Původní termín realizace projektu byl březen – srpen 2017. 

Komise k této žádosti požaduje vyjádření Právního odboru, zda souhlasem se změnou 

nedojde k porušení dotačního programu příp. právních předpisů. 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise bere na vědomí žádosti České křesťanské akademie a 

Oblastní charity o změny v dotacích oblasti kultury poskytnutých v roce 2017. 

 

HLASOVÁNO:              7 pro            0 proti               0 zdržel se  

 

Usnesení: Kulturní komise bere na vědomí žádosti České křesťanské akademie a Oblastní 

charity o změny v dotacích oblasti kultury poskytnutých v roce 2017. 

 

3. Setkání s organizátory akcí, které jsou v současné době financovány z rezervy KS města 

Ústí nad Labem 

Dle požadavku vyplývajícího z minulého jednání komise byli pozváni pořadatelé akcí, které 

jsou v současné době podporovány přes KS města Ústí nad Labem. Z dnešního jednání se ze 

zdravotních důvodů omluvil p. Šrejber za akci „Porta“, poslal písemné podklady, kde komisi 

informoval o záměru vytvořit novou právnickou osobu, která by slučovala všechny současné 

pořadatele, a bylo tím zajištěno zcela transparentní financování. 

Další organizátoři se dostavili osobně, k akci „Mezinárodní taneční festival“ a „Virtuosi per 

musica di pianoforte“ byli předem členům komise předány podklady. 

Projednávání tohoto bodu se zúčastnila vedoucí odboru městských organizací a školství PhDr. 

Jana Müllerová, Ph.D. a referent odd. ekonomicko školského OMOŠ p. Aleš Strnad. 

„Mezinárodní taneční festival“ – na jednání komise se dostavil p. Barnat. Představil akci, její 

historii a současnost. Spolupráce s KS města Ústí nad Labem je založena na základě smlouvy, 

kdy KS města p. Barnatovi poskytuje 300 tis. Kč. V současné době není požadováno jiné plnění 

(v minulosti např. zapůjčení parketu, stolů a židlí atp.). Akce je vysílána na ČT Sport. V 

současné době má p. Barnat zaregistrovanou obchodní značku vč. loga akce. Financování 

přímo by se p. Barnat nebránil. Kulturní komise RM doporučuje v roce 2018 začlenit akci 



„Mezinárodní taneční festival“ do akcí mimořádného významu oblasti sportu. Toto bude 

projednáno s Komisí mládeže a sportu.  

„Virtuosi per musica di pianoforte“ – na jednání se dostavil ředitel ZUŠ E. Randové Bc. Marek 

Korbélyi a Ing. Andrea Černohorská, zástupkyně ředitele pro ekonomické a personální 

záležitosti. Bc. Korbélyi představil akci, historicky KS města jako spoluorganizátor fungoval i 

při samotné organizaci akce. Nyní částečně zajišťuje akci pouze finančně. Bc. Korbélyi se 

vyjádřil v tom smyslu, že by se rádi zařadili do akcí mimořádného významu a financování by 

tak bylo určeno přímo ZUŠ E. Randové. V letošním roce vyřešeno udělením výjimky a 

finanční prostředky tak obdrží přímo ZUŠ E. Randové. 

 

Odchod: JUDr. Ilona Tajchnerová 

 

„Mezinárodní festival sborového zpěvu“ – na jednání se dostavil sbormistr Romance p. Petr 

Řehák. Spolek Romance akci v minulosti pořádal pouze jednou a to jako reakci na upadající 

kvalitu samotné akce, která má ve městě dlouhou historii, stejně jako sborový zpěv. Akci by 

chtěli pořádat i v následujících letech. Nicméně v současné době teprve řeší koncepci celé akce 

vč. časového harmonogramu (např. konání jednou za dva roky) a financování.  

 

Po odchodu hostů proběhla krátká diskuze. 

Na jedno z dalších jednání bude pozván p. Vladimír Kubát, který objasní situaci kolem 

financování a organizace akcí „Grand prix Ústí nad Labem“ a „Ústeckého poháru“, které je 

v současné době také řešeno přes KS města Ústí nad Labem 

 

4. Program pro poskytování dotací v oblasti kultury v roce 2018 z rozpočtu statutárního 

města Ústí nad Labem 

Na minulém jednání vyzvala tajemnice k předkládání návrhů na změny, úpravy a doplnění 

připravovaného Programu pro poskytování dotací v oblasti kultury na rok 2018. K dnešnímu 

dni byly zapracovány připomínky Bc. Hyškové, své připomínky zaslala i JUDr. Tajchnerová. 

Byly upraveny výše finančních objemů u jednotlivých dotačních kategorií a to v návaznosti na 

zkušenosti z rozdělování dotací v letošním roce. 

Do „programu“ bude zapracován návrh na víceleté financování akcí mimořádného významu, 

které by mělo poskytnout určitou jistotu pořadatelům významných akcí a to až do roku 2020. 

Tento návrh byl tajemnicí komise členům předán.  

V současné době vzniká ještě druhý dokument a to „Financování kultury v Ústí nad Labem 

v letech 2018-2020“. Tajemnice komise vyzve organizátory akcí mimořádného významu 

k předkládání dramaturgických plánů a rozpočtů na období 2018-2020. 

Oba dokumenty budou předloženy členům komise k dalšímu připomínkování a současně budou 

předloženy k vyjádření na právní odbor MmÚ. Na jednání komise v září bude k dokumentům 

přijato usnesení a dále příp. předloženo Radě města a Zastupitelstvu města ke schválení.  

 

5. Různé 

- oznámení o nečerpání dotace ve výši 20 tis. Kč Oblastní charity Ústí nad Labem na akci 

„Rotahufest XI.“. Komise toto bere na vědomí. 

- Komise vyjádřila znepokojení ohledně nákladného výlepu plakátů na legálních plochách ve 

městě Ústí nad Labem. Náklady jsou pro pořadatele i město a jeho organizace neúnosně 

vysoké Od řešení si slibuje regulaci reklamy a černého výlepu. Proto si vyžádala předložení 

smlouvy o nájmu pozemkových částí vč. dodatků uzavřenou s firmou Rengl, s. r. o. a 

doporučila vedení tuto situaci řešit 



- Zůstatek finančních prostředků z oblasti kultury ve výši 420 tis. Kč bude převeden 

v rozpočtu OKSS na úhradu nákladů spojených s projektem Ústecké Vánoce 2017 

- Dotaz na návštěvnost akce Malý Hamburk v roce 2017. Zjistí tajemnice. 

 

 

Další jednání Kulturní komise RM se uskuteční 

v úterý 5. 9. 2017 od 14.00 hod. (místo bude upřesněno) 

 

Zapsala:  Bc. Martina Čmejlová  _______________________ 

  

Ověřil:  Bc. Barbora Hyšková     _______________________ 

 

 

 

 

 

  ________________________      __________________________ 

      JUDr. Ilona Tajchnerová                   Jaroslav Pém 

     místopředsedkyně komise                            předseda komise 


